
Protokół Nr XXXIII 

sesji Rady Miejskiej w Szydłowie, która odbyła się w dniu 28 maja 2021 r. 
w trybie zdalnym za pośrednictwem środków komunikacji elektronicznej. 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 9 2 0 , a zakończyły o godz. 10 4 3 . 
W obradach sesji udział wzięło 14 radnych na ogólną liczbę 15 radnych. 

Ad. 1. 

RM otworzyła i przewodniczyła obradom Pani Katarzyna 
Miejskiej, która przywitała Burmistrza Miasta i Gminy -

ifadnych obecnych na sesji. Przewodnicząca przeszła 
Isty obecności radnych w porządku alfabetycznym. 

12 zgłosili swoją obecność na obradach - lista 
nikiem do protokołu. Dwóch radnych miało chwilowo 

, jednak później dołączyli do obrad sesji RM i brali 
. Przewodnicząca stwierdziła guorum i rozpoczęła 

zasad 

Obrady XXXIII sesji 
Skuza - Przewodnicząca Raojy 
Pana Andrzeja Tuza oraz 
następnie do wyczytania 
Wszyscy obecni radni w lidzbie 
obecności radnych jest załącz 
przerwane połączenie internetowe 
czynny udział podczas głosowa 
obrady RM w Szydłowie. 

Ad. 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej przedstawiła radnym proponowany porządek obrad 
XXXIII sesji RM: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Przyjęcie protokołu z po 
4. Zapytania i interpelacje rad 
5. Sprawozdanie Burmistrza 
6. Przedstawienie Raportu o 
7. Sprawozdania z działalności 
8. Rozpatrzenie projektów 

- zmiany Wieloletniej Progfiozy 
-projekt Nr XXXII I /189/ 

- zmian w budżecie Gminy 
- uchwalenia regulaminu 

terenie gminy Szydłów -
- zmiany Uchwały Nr XIII/ 

w sprawie określenia 
mienie Gminy Szydłów -

- wyrażenia zgody na zaw^i 
nia i realizacji "Strategii 
Pierzchnica i Szydłów do 

przedniej sesji, 
nych. 

z prac w okresie między sesjami RM. 
stanie Gminy Szydłów za rok 2020. 

i stałych komisji Rady Miejskiej za 2020 rok. 
podjęcie uchwał w sprawach: 

Finansowej Gminy Szydłów na lata 2021 - 2031 
2021, 
Szydłów na 2021 rok - projekt Nr XXXI 11/190/ 2021, 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 
projekt Nr XXXIII/ 191/2021, 

^7/ 2015 Rady Gminy Szydłów z dnia 30 lipca 2015 r. 
gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi 

projekt Nr XXXIII /192/ 2021, 
rcie porozumienia międzygminnego w celu opracowa-

Fjonadlokalnej dla Gmin: Busko-Zdrój, Chmielnik, Gnojno, 
roku 2030" - projekt Nr XXXIII/ 193/2021. 



e. 
9. Odpowiedzi na zapytania 

10. Wolne wnioski i informacj 
11. Zamknięcie obrad. 
Po przedstawieniu porządku 
o zgłaszanie wniosków lub 
obrad. Takie uwagi oraz wn 
pod głosowanie jawne proponowany 
jednogłośnie-14 głosów „za 

obrad Przewodnicząca RM zwróciła się do radnych 
ijjwag co do zmiany lub uzupełnienia tegoż porządku 

nie zostały zgłoszone. W związku z czym poddała 
porządek obrad i porządek ten został przyjęty 

ioski 

Ad. 3. 

Miejskiej stwierdziła, że do chwili rozpoczęcia sesji nie 
ia, co do treści protokołu z poprzedniej, tj. sesji 

2021 r. i zwróciła się do radnych o zgłaszanie ustnych 
i nie zgłosili takich wniosków i zastrzeżeń, 

głosowaniu jawnym, protokół z XXXII sesji RM został przyjęty 

zastrzeżeń 

Radn 

Przewodnicząca Rady 
wpłynęły wnioski lub 
Nr XXXII z dnia 20 kwietnia 
uwag do protokołu 
W przeprowadzonym 
jednogłośnie -14 głosów „za" 

Ad. 4. 

W trakcie obrad XXXIII sesji rkdni zgłosili następujące interpelacje i zapytania: 

iny;h 

jest 

- radny Sebastian Gałązka 
Kierownika Referatu Gospodarki 
0 wykoszenie dróg gmin 
dotyczyła znaków, jakie Pan 
Korytnica. Czy w tej kwestii j 
- radny Robert Prostak - zwrócił 
która znajduje się na Rynku 
w opłakanym stanie i konieczne 
parkowania na chodniku w 
1 banku. Kiedyś w tym miejsci|j 
parkowania samochodu w ty 
zaproponował, aby zostały 
w przyszłości tragedii, 
- radny Łukasz Gondek 
poboczy na ulicy Brzezińskie 
głównie o utwardzenie poboczy 
się również do sprawy radnego 
który znajduje się na studni w 
- radny Marek Skuza 
dostał od właściciela działek 
Miejscowego Planu Zagospod 
parking i pas zieleni. Właściciel 

zwrócił 

zwrócił 

interpelacje. 

zwrócił się z prośbą do Pani Anny Suchorowskiej -
Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

ponieważ są bardzo zarośnięte. Druga sprawa 
radny zgłaszał aby zostały postawione w miejscowości 

już coś wiadomo? 
się z prośbą do Pana Burmistrza odnośnie studni, 

Szydłowa. Jak poinformował Pan radny studnia jest 
jest jej odnowienie. Druga sprawa dotyczyła 

Rynku, który znajduje się naprzeciwko posesji nr 4 
znajdowała się duża piwnica i jest ryzyko, że podczas 
miejscu, może nagle wszystko zawalić się. Pan radny 

dostawione tam gazony z kwiatami, w celu uniknięcia 

się do Pana Burmistrza o przypomnienie problemu 
, które znajdują się przy drodze powiatowej. Chodzi tu 

poprawę bezpieczeństwa na tej ulicy. Radny odniósł 
Pana Roberta Prostaka. Jak poinformował, dach, 

Rynku, jest w opłakanym stanie, 
się do Pana Burmistrza, odnośnie zapytania jakie 
które położone są w Szydłowie. Działki według 

arowania Przestrzennego zabezpieczone są pod 
tych działek wyraził wolę zobaczenia tegoż planu. 



zablokowana przez głazy, 
o rozwiązanie tego problemu 

Chciałby dowiedzieć się, czy może ze swojej strony wnieść jakieś uwagi do planu 
oraz z kim może rozmawiać w urzędzie w tej sprawie, 

radny Ireneusz Jastrząb - zgłosił kwestię drogi w Potoku obok kościoła. Została ona 
które ktoś celowo tam ułożył. Radny poprosił 
Zasugerował, że jeżeli droga ta jest własnością Pani, 

która rości sobie do niej pra\jva, to należy zakazać jazdy tą drogą, natomiast jeżeli 
droga jest własnością gminy, to należy usunąć kamienie. Druga sprawa dotyczy 
placu zabaw, który znajduję się obok Centrum Aktywności Lokalnej w Potoku, gdzie 

związku z budową garażu dla straży. Firma, która 
wykonywała tam prace, pozostawiła plac zabaw dla dzieci w bardzo złym stanie. 
W miejscu gdzie przekopywane było przyłącze sanitarno-kanalizacyjne zapadły się 

cały teren placu zabaw jest zniszczony. Ze względu na 
korzystają z tego placu, należałoby zwrócić się do 

prace, aby poprawiła teren, który po sobie zostawiła. 

płyty, schody są zniszczone i 
bezpieczeństwo dzieci, które 
firmy, która prowadziła tam 
Następnie radny skierował prośbę o wykoszenie poboczy dróg, 

radny Damian Karwata -
wykonania przepustu na łą<ach w Rudkach. Czy sprawa ta jest już ustalona 
z właścicielami działek gdzie 
się sianokosy i trzeba będzie 

- radny Marcin Mazur - zada 
możliwe rozpoczęcie prac na 

RM Pani 

Ad. 5. 

W tym punkcie porządku 
Przewodniczącą RM i 
miały miejsce w okresie 
- Burmistrz poinformował, że 

została miejska winniczka, 
właściciele Winnicy „Avra", 

ponowił prośbę, którą zgłaszał wcześniej odnośnie 

przepust ten ma być wykonywany, ponieważ zbliżają 
jakoś dojechać do tych działek, 

radny Łukasz Gondek - skie rował prośbę o uregulowanie rowu przy rzece Ciekącej 
wzdłuż działek na ulicy Opatowskiej w Szydłowie. Po modernizacji ulicy Armii 
Krajowej rów ten nie został doprowadzony do odpowiedniego stanu przez 
wykonawców. Administratorem tego terenu jest Starostwo Powiatowe w Staszowie 
ale gmina zapewniła, że probem ten zostanie rozwiązany, 

radna Agnieszka Stawecka - skierowała prośbę o wykoszenie poboczy dróg 
powiatowych i gminnych. Do prośby dołączył się również radny Łukasz Gondek, 

pytanie skierowane do Pana Burmistrza, kiedy będzie 
placu zabaw w Jabłonicy. Miały one rozpocząć się po 

zmianie planu (MPZP), jedndk sprawa ta toczy się już bardzo długo. Radny chciałby 
poznać przybliżony termin kiedy będzie można rozpocząć jakikolwiek prace w tym 
miejscu. 
Przewodnicząca Katarzyna Skuza, również zaapelowała o wykoszenie 
poboczy dróg powiatowych i gminnych z uwagi na gorszą widoczność podczas jazdy 
samochodem. 

obrad Burmistrz Miasta i Gminy Szydłów przywitał 
szanowną Radę a następnie złożył sprawozdanie z prac jakie 

między sesjami RM: 
wspólnie ze świętokrzyskimi winiarzami posadzona 

którą będą opiekować się mieszkający w Woli Żyznej 



orem ZEORK S.A. w Busko-Zdroju. Tematem rozmowy 
czyli przyłączenie nowopowstałych obiektów do sieci 

- odbył spotkanie z przedstawicielami gmin powiatu staszowskiego, którego tematem 
była przyszła współpraca w kierunku pozyskania środków na rozwój placu 
energetycznego, 
- spotkał się również z Dyrekl: 
była rewitalizacja Szydłowa, 
energetycznej, 
- wspólnie z Przedstawicielami Rady Miejskiej uczestniczył we mszy świętej z okazji 
230 rocznicy uchwalenia Konstytucji 3 Maja. Po mszy, w imieniu mieszkańców 
złożono także kwiaty pod pomnikiem AK Podobwodu Szydłów, 
- z okazji święta Dnia Strażćika, Burmistrz wraz z przedstawicielami Rady Miejskiej 
uczestniczył w niedzielę 9 msja br. w uroczystej mszy świętej, 

spotkał się również z Wicewojewodą Świętokrzyskim - Panem Rafałem Nowakiem. 
Podczas tego spotkania omóWione zostały sprawy związane z infrastrukturą drogową 
gminy oraz wnioski, które złofyła gmina Szydłów, 

Powiatowym Policji w Staszowie - insp. Leszkiem 
Dębowskim. Tematem spotkjania był remont komisariatu w Szydłowie oraz termin 
oddania go do użytku, 

w dniu 12 maja miała miejsce uroczystość „Złote Gody" - zorganizowana dla par 
małżeńskich z Gminy Szydłów, obchodzących 50-tą rocznicę zawarcia związku 
małżeńskiego. Burmistrz, w imieniu Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej, odznaczył 
Jubilatów Medalami za Długoletnie Pożycie Małżeńskie, 

Burmistrz poinformował, że Gmina Szydłów pozyskała 88.689,00 zł z Funduszu 
Solidarnościowego na dofinansowanie zadań z zakresu pomocy społecznej, które 
będą realizowane w bieżącym roku, 

Burmistrz spotkał się również z Komendantem Wojewódzkim Państwowej Straży 
Pożarnej w Kielcach. Podczas spotkania omawiane były możliwości pozyskiwania 
dotacji przez Ochotnicze Strsże Pożarne z gminy Szydłów. 

Ad. 6. 

Kolejnym punktem 
Szydłów za rok 2020. Został 
Miejskiej w Szydłowie oraz 
i rozpatrzy raport o stanie grr 

Ad. 8. 

Obrad było przedstawienie Raportu o stanie Gminy 
on przedłożony do zapoznania się przez radnych Rady 

pfzez mieszkańców gminy Szydłów. Rada Miejska omówi 
iny podczas czerwcowej sesji. 

Następnym punktem obrad na sesji RM w Szydłowie było rozpatrzenie 
projektu oraz podjęcie ucłwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Szydłów na lata 2021 - 2031, który to projekt przedstawiła Skarbnik Gminy 
Szydłów Pani Alicja Kłonicka. 
W załączniku Nr 1 do Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2031 
wprowadza się następujące ;:miany: 
- w roku 2021 - dochody bieżące zostały zwiększone o 80.000,00 zł na podstawie 



promesy z Ministerstwa Kultuiy, Dziedzictwa Narodowego i Sportu. 
Dochody budżetowe roku 2021 po zmianach wynoszą - 26.546.379,01 zł. 
Po stronie wydatków wprowadzono zmiany: 

• zaplanowano zwiększenie wydatków bieżących o: 
- 100.000,00 zł - na remont odcinka sieci wodociągowej z przyłączami 

w Szydłowie, 
-100.000,00 zł - na remont dachu na strażnicy OSP w Rudkach, 
- 270.000,00 zł - na remont dachu na Skarbczyku. 

• zaplanowano zwiększę nie wydatków majątkowych o: 
- 170.000,00 zł - na przebudowę drogi nr 121 w m. Mokre, a zmniejszono 

środki na przebudowę drogi nr 131 o 200.000,00 zł, 
- 150.000,00 zł - na fur dusz wsparcia Państwowej Jednostki Powiatowej 
Straży Pożarnej w Staszowie. 

Wydatki te zostaną pokryte przychodem pochodzącym z wolnych środków jako 
nadwyżki środków pieniężnych wynikających z rozliczenia kredytów z lat ubiegłych. 
Wydatki roku 2021 po zmianę ch wynoszą - 31.782.725,91 zł. 
W wyniku wprowadzonych zmian zwiększa się deficyt budżetowy o 510.000,00 zł, 
który wynosi 5.236.346,90 zł. Planowany deficyt zostanie pokryty przychodami 
pochodzącymi z: 

- kredytów - 2.850.000,00 zł, 
- wolnych środków, jako nadwyżki środków pieniężnych na rachunku bieżącym 

budżetu gminy wynikających z rozliczeń kredytów z lat ubiegłych w kwocie -
2.179.716,00 zł, 

- niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, 
wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych 
związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi 
w odrębnych ustawach - 206.630,90 zł. 

Przychody na rok 2021 wynoszą 5.536.346,90 zł, a rozchody 300.000,00 zł. 
Radni nie zgłosili p/tań i uwag do przedstawionego projektu uchwały 

i w zarządzonym przez Przewodniczącą głosowaniu jawnym, uchwała została 
uchwalona jednogłośnie -14 głosów „za". 

UCHWAŁA NrXXXIII/189/2021 
(o treści jak w załączeniu) 

Kolejnym punktem bbrad RM w Szydłowie było rozpatrzenie projektu 
i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Szydłów na 2021 rok. Projekt 
ten przedstawiła Skarbnik Gminy Szydłów - Pani Alicja Kłonicka. 
Po stronie dochodów wprowadza się następujące zmiany: 
- w dziale 921 - Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego - zwiększa się dochody 
o 80.000,00 zł na podsjawie promesy z Ministerstwa Kultury, Dziedzictwa 
Narodowego i Sportu. 
Dochody budżetowe po zmianach wynoszą - 26.546.379,01 zł. 
Po stronie wydatków wprowśdzono zmiany: 



- 100.000,00 zł oraz 150.000 
Powiatowej Straży Pożarne 

- w dziale 010 - Rolnictwo i łowiectwo - zwiększono środki o 100.000,00 zł na remont 
odcinka sieci wodociągowej z przyłączami w Szydłowie, 

- w dziale 600 - Transport i łączność - przeniesiono wydatki pomiędzy zadaniami 
zabezpieczając środki na przebudowę drogi wewnętrznej nr 121 w m. Mokre, 
od km 0+000 do km 0+450", w kwocie 170.000,00 zł, a zmniejszono wydatki 
o 200.000,00 zł na remont drogi nr 131, 

- w dziale 754 - Bezpieczeństwo publiczne i ochrona - zwiększono wydatki 
o 250.000,00 zł, z przeznaczeniem na remont dachu na strażnicy OSP w Rudkach 

,D0 zł na fundusz wsparcia Państwowej Jednostki 
w Staszowie na inwestycję budowlaną. 

- w dziale 921 - Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego - zabezpieczono środki 
finansowe w kwocie 270.000,00 zł na remont dachu Skarbczyka, 

- w dziale 855 - Rodzina, w d;:iale 852 - Pomoc Społeczna 
- w dziale 900 - Gospodarka komunalna - przeniesiono wydatki pomiędzy 

paragrafami. 
Wydatki po zmianach wynoszą - 31.782.725,91 zł. 

Pytanie do zaproponowanych zmian w budżecie gminy zadał radny Pan 
Marek Skuza, odnośnie kwoty 150.000,00 zł. Czy jest to kwota przeznaczona dla 
OSP na zakup samochodu? 
Pani Skarbnik Alicja Kłonicka odpowiedziała, że jest to fundusz wsparcia dla 
Państwowej Straży Pożarnej w Staszowie na remont obiektu. Środki te wrócą do 
naszej gminy w postaci rzeczowej. 
Głos zabrał również Burmistrz, który poinformował, że udzielając tak pokaźnego 
wsparcia dla Państwowej Strćiży Pożarnej w Staszowie, liczymy na wsparcie w drugą 
stronę w postaci na przykład dobrego sprzętu. 

Radni nie zgłosili więcej pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały 
i w zarządzonym przez Pizewodniczącą głosowaniu jawnym, uchwała została 
uchwalona jednogłośnie -14 głosów „za". 

UCHWAŁA Nr XXXIII/190/ 2021 
( o treści jak w załączeniu) 

Następnym punktem 
regulaminu dostarczania wody 
który przedstawiła Pani Anna 
komunalnej, ochrony środowiska 

Regulamin dostarczar 
Szydłów określa zasady 
odprowadzania ścieków, w 
Konieczność podjęcia przedrjn 
7 czerwca 2001 r. o zbiorowy 
ścieków (jednolity tekst Dz. L 
treści aktu prawa miejscowego 

obrad był projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
i odprowadzania ścieków na terenie gminy Szydłów, 
Suchorowska - Kierownik Referatu ds. Gospodarki 

i rolnictwa. 
ia wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy 
zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 
tym prawa i obowiązki dostawcy oraz odbiorców, 
iotowej uchwały wynika z art.19 ust. 1 ustawy z dnia 
m zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu 
z 2020 r., poz. 2028) oraz konieczności dostosowania 
do obowiązujących przepisów w związku z art. 35 ust. 



2 ustawy z dnia 13 lutego 
niektórych innych ustaw (Dz 

Regulamin ten został 
Zarządu Gospodarki Wodnej 
Radni nie zgłosili pytań 
i w zarządzonym przez 
uchwalona jednogłośnie -14 

2020 r. o zmianie ustawy Prawo budowlane oraz 
J . z 2020 r.,poz. 471). 

pozytywnie zaopiniowany przez Dyrektora Regionalnego 
w Krakowie. 

i uwag do przedstawionego projektu uchwały 
Przewodniczącą głosowaniu jawnym, uchwała została 

głosów „za". 

UC HWAŁA Nr XXXIII/191/2021 
(o treści jak w załączeniu) 

Kolejnym punktem 
zmiany Uchwały Nr XIII/ 67; 
w sprawie określenia zasad 
Gminy Szydłów, który 
Szydłów, która wyjaśniła, że 
0 samorządzie gminnym 
stanowi, że do wyłącznej 
w sprawach majątkowych 
dotyczących zasad nabywaj 
wydzierżawiania lub 
czas nieoznaczony. 

Uprawnienia organu 
charakter wyjątku od zasady 
gminnym, który stanowi, że| 
Burmistrza oraz art. 11 ust 
którego, z zastrzeżeniem 
odrębnych ustaw, organami 
w sprawach gospodarować 
Ponadto, stosownie do art 
bieżące gospodarowanie 
czynności prawnych i 

Wobec powyższego 
zgodę na obciążanie przez 
przesyłu nieruchomości 
uchwale. 

Radni nie zgłosili 
1 w zarządzonym przez 
uchwalona jednogłośnie -14 

obrad RM w Szydłowie był projekt uchwały w sprawie 
2015 Rady Gminy Szydłów z dnia 30 lipca 2015 r. 

gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi mienie 
przedstawiła Pani Marta Ciosek - pracownik UMiG 

art. 18 ust. 2 pkt 9 lit. a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 
(jednolity tekst Dz. U. z 2020 r., poz. 713 ze zmianami) 

Właściwości rady gminy należy podejmowanie uchwał 
gminy, przekraczający zakres zwykłego zarządu, 
ia, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich 

wynajmowania na czas oznaczonych dłuższych niż 3 lata lub na 

stanowiącego określone w przepisie ww. ustawy mają 
wynikające z art. 30 ust. 2 pkt 3 ustawy o samorządzie 

gospodarowanie mieniem gminy należy do zadań 
1 ustawy o gospodarce nieruchomościami, w myśl 

vj/yjątków wynikających z przepisów tej ustawy oraz 
reprezentującymi jednostki samorządu terytorialnego 
ia nieruchomościami są ich organy wykonawcze. 
25 ust. 1 ustawy o gospodarce nieruchomościami, 

nieruchomościami gminnymi, a więc podejmowanie 
faktycznych dotyczących nieruchomości należy do Burmistrza. 

I^ada Miejska w Szydłowie niniejszą uchwałą wyrazi 
Burmistrza Miasta i Gminy Szydłów służebnościami 

gminnych z zachowaniem zasad określonych w niniejszej 

pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały 
P zewodniczącą głosowaniu jawnym, uchwała została 

głosów „za". 

UCHWAŁA Nr XXXIII/192/ 2021 
o treści jak w załączeniu) 

i 1 

Protokół z XXXIII Sesji Rady Miej ;kiej w Szydłowie 



Następnym punktem 
wyrażenia zgody na zawarci^ 
i realizacji "Strategii Ponad 
Pierzchnica i Szydłów do roku 

Celem opracowania 
wielu płaszczyznach. Będzie 
realizowały. Środki finansowe 
przyszłości na te projekty 
projektami. Nasza gmina dąży 
współpraca z Gminą Staszóvy 
aby nasz gmina mogła 
porozumienia międzygminni 

Radny, Pan Marek 
będziemy wchodzić w 

Pan Burmistrz o 
rozmowy, aby taką współprację 
zostało już to nadmienione 
w przyszłości planu 

Radni nie zgłosili 
i w zarządzonym przez 
uchwalona jednogłośnie -14 

cjbrad RM w Szydłowie był projekt uchwały w sprawie 
porozumienia międzygminnego w celu opracowania 

okalnej dla Gmin: Busko-Zdrój, Chmielnik, Gnojno, 
2030". Projekt ten omówił Burmistrz Pan Andrzej Tuz. 

strategii ponadlokalnej jest wspólna współpraca gmin na 
wiązało się to z projektami, które wspólnie gminy będą 

jakie gminy będą mogły pozyskać w niedalekiej 
będą lepiej oceniane jeśli będą one partnerskimi 
cały czas do rozwoju. Brana jest również pod uwagę 
Zasadne jest zatem podjęcie przedmiotowej uchwały 

realizować tego typu Strategię ponadlokalną w formie 
z wyżej wymienionymi gminami. 

SMjza zapytał, czy również z gminami z naszego powiatu 

Ad. 7. 
Kolejnym punktem 

sprawozdań z działalności 

partnerstwo? 
dpow|iedział, że w tej kwestii będą również prowadzone 

nawiązać w gminami naszego powiatu. Jak wcześniej 
rozmowy takie miały już miejsce i dotyczyły powstania 

energetycznego, 
pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały 
Przewodniczącą głosowaniu jawnym, uchwała została 

głosów „za". 

UC HWAŁA Nr XXXIII/193/ 2021 
(o treści jak w załączeniu) 

cjbrad sesji RM w Szydłowie było przedstawienie 
stałych komisji Rady Miejskiej za 2020 rok. Pani 

Przewodnicząca RM Katarzyna Skuza przeprosiła za pominięcie tego punktu 
wynikającego z porządku obrad i poprosiła jako pierwszego o zabranie głosu 
Przewodniczącego Komisji EJudżetu i Rozwoju Gospodarczego Pana Sebastiana 
Gałązkę. Przedstawił on sprawozdanie z planu pracy komisji w 2020 roku. 

W okresie sprawozdawczym Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 
Rady Miejskiej odbyła w sumip 12 posiedzeń. 
W skład komisji wchodzą: 

1. Przewodniczący - Sebastian Gałązka, 
2. Z-ca Przewodniczącego - Dawid Sobiegraj, 
3. Członek Komisji - Zbigniew Głogowski, 
4. Członek Komisji - Gondek Łukasz. 
Jak poinformował Pan Przewodniczący Komisji, budżet Gminy Szydłów oraz WPF 

Gminy Szydłów na lata 2021-2031 zostały uchwalone na sesji RM. Zgodnie 
z zakresem swojej działalności komisja w okresie sprawozdawczym przyjmowała 
informację na temat: 

• zmian w budżecie Gminy Szydłów, 



• omówienie projektów uphwał, 
• plany finansowe, 
• zmiany uchwał, 
• wybór oraz ustalenie stawek za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
• ustalenie stawek za podatek rolny. 

Komisja wyraziła również op nię w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza 
Miasta i Gminy Szydłów. 

Kolejne sprawozdanie z Wykonania planu pracy za rok 2020 przedstawił Z-ca 
Przewodniczącej Komisji Samorządowej - Pan Robert Prostak. Poinformował, że 
komisja w okresie sprawozdawczym odbyła 12 posiedzeń. W skład komisji wchodzą: 

1. Przewodnicząca Komisji - Joanna Suchojad, 
2. Z-ca Przewodniczącej - Robert Prostak, 
3. Członek Komisji - Marcin Mazur, 
4. Członek Komisji - Ireneusz Jastrząb, 
5. Członek Komisji - Katarzyna Skuza. 

Komisja na swoich posiedzeniach omawiała materiały na sesje Rady Miasta i Gminy 
Szydłów oraz zajmowała się sprawami przyjętymi w planie pracy. Posiedzenia 
Komisji Samorządowej odbywały się przy uczestnictwie Pana Burmistrza, Pani 
Skarbnik oraz pracowników kompetentnych stosownie do omawianych tematów. 
Do planu pracy Komisji Samorządowej należały między innymi: 
I kwartał 
- opiniowanie projektów uchwał, 
- podsumowanie akcji zimowego utrzymania dróg, 
- rozeznanie rozmiaru zaśmiecania terenu gminy po okresie zimowym, 

i wypracowanie stanowiska w zakresie poprawienia czystości, 
- opiniowanie potrzeb jednostek OSP, 
- sprawy bieżące. 
II kwartał 
- opiniowanie projektów uchv\|ał, 
- analiza stanu bezpieczeństwa pożarowego gminy, 
- sprawy bieżące. 
III kwartał 
- opiniowanie projektów uchlał, 
- ocena zagrożeń i bezpieczeństwa dzieci i młodzieży podczas przerwy wakacyjnej, 
- zgłaszanie propozycji do budżetu na 2021 rok, 
- sprawy bieżące. 
IV kwartał 
- opiniowanie projektów uchWał, 
- analiza stanu przygotowań do zimowego utrzymania dróg i chodników w oparciu 

o informacje służb gminy odpowiedzialnych za zimowe utrzymanie dróg, 
- omówienie i zaopiniowanie budżetu gminy na 2021 rok, 
- sprawy bieżące. 



w zależności od zaistniałej sytuacji Komisja Samorządowa 
z Policją i 

Na bieżąco i 
współpracowała z Policją i jednostkami OSP. Zajmowała się weryfikacją spraw 
pilnych oraz problemów zgłaszanych przez mieszkańców gminy i przekazywaniem 
ich do odpowiednich służb w celu wyeliminowania ich. Działania Komisji 
Samorządowej prowadzone były ściśle z obowiązującym prawem, a wszystkie 
posiedzenia zostały udokumentowane poprzez sporządzenie protokołu. 

Następne sprawozdarjie z prac przedstawił Przewodniczący Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji Pan Mariusz Arendarski. W skład komisji wchodzą: 
1. Przewodniczący Komisji - Mariusz Arendarski, 
2. Z-ca Przewód niczego - Leszek Wójcik, 
3. Członek Komisji - Łukasz Gondek, 
4. Członek Komisji - Ireneusz Jastrząb, 
5. Członek Komisji - Damian <arwata. 
Do komisji w okresie sprawozdawczym wpłynęły dwie skargi. Wobec złożonych skarg 
komisja odbyła posiedzenia |/v dniach: 18-05-2020 r., 20-07-2020 r. i 29-07-2020 r., 
w celu zajęcia stanowiska wobec pierwszej skargi, oraz w dniu 17.09.2020 r. w celu 
zajęcia stanowiska w stosunku do drugiej skargi. Z posiedzeń komisji został 
sporządzony protokół oraz została wypracowana opinia komisji wraz z projektem 
uchwały (opinie komisji oraz projekty uchwał zostały przedstawione Radzie Miejskiej 
Gminy Szydłów w celu rozpatrzenia skargi). 
Komisja brała również udział w 12 posiedzeniach stałych Komisji Rady Miejskiej 
Gminy Szydłów, w których pełniła funkcje posiłkową i doradczą podczas stałych 
posiedzeń. Każde posiedzeń e odbywało się zgodnie z harmonogramem obrad. 

Jako ostatnia sprawozdanie z planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 
w Szydłowie przedstawiła Przewodnicząca Komisji Pani Agnieszka Stawecka. 
W skład komisji wchodzą: 

Agnieszka Stawecka, 
amian Karwata, 

1. Przewodnicząca Komisji -
2. Z -ca Przewodniczącej - O 
3. Członek Komisji - Marek Skuza. 

W okresie sprawozdawczym Komisja Rewizyjna odbyła w sumie 12 posiedzeń. 
W trakcie posiedzeń Komisja Rewizyjna: 
- omawiała i opiniowała bieżEjce projekty uchwał, 
- analizowała sprawozdania toczne z wykonania planu gminnych jednostek, 
- analizowała zmiany w budżecie i projekty budżetu w 2020 roku, 
- omawiała wybór oraz ustalśnie stawek za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
- opracowała plan pracy Komisji na 2020 rok. 
Komisja Rewizyjna zapoznała się również z uchwałą nr 27/2020 V Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 27 maja 2020 roku 
w sprawie opinii o sprawozdaniach z wykonania budżetu gminy za rok 2019. RIO 
pozytywnie zaopiniowała przedłożone przez Burmistrza Szydłowa sprawozdanie 
z wykonania budżetu za 2019 rok, informację o stanie mienia komunalnego 
z uwzględnieniem uzyskanych dochodów z tytułu sprzedaży, najmu i dzierżawy 



majątku Gminy, jak również o posiadanych nieruchomościach zabudowanych 
i lokalach, gruntach i pozostałym majątku i inwestycjach gminy. 
W dniu 22 maja 2020 roku Komisja Rewizyjna sformułowała wniosek do RIO 
w Kielcach w sprawie udzelenia absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy 
Szydłów z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok. 
Do pracy Komisji Rewizyjnej należały między innymi: 
I kwartał 2020 roku: 
1. Omówienie projektów uchwały wynikających z bieżących zadań Gminy. 
2. Analiza sprawozdań rocznych z wykonania planu finansowego jednostek za 2019r: 

M-GOPS, Gminnego Centrum Kultury, SPZOZ w Szydłowie i Miejsko -Gminnej 
Biblioteki Publicznej. 

3. Analiza działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 
w Szydłowie. 

4. Informacje o zadaniach inwestycyjnych zrealizowanych w ramach funduszu 
sołeckiego. 

5. Ocena funkcjonowania w 2|019 roku świetlic środowiskowych i przeprowadzenie 
kontroli w tym zakresie. 

II kwartał 2020 roku: 
1. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego, sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy za 2019 r wraz z opinią RIO o tym sprawozdaniu i informacją o stanie 
mienia komunalnego. 

2. Przedstawienie radzie gminy wniosku w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miast 
i Gminy w tym wystąpienia RIO w Kielcach celem zaopiniowania wniosku 
w sprawie udzielenia absolutorium. 

3. Analiza działalności jednostek OSP w Gminie. 
4. Analiza sprawozdania z działalności M-GOPS za 2019 rok. 
5. Omówienie projektów uchwały wynikających z bieżących zadań Gminy. 

III kwartał 2020 roku: 
1. Analiza realizacji budżetu 
2. Informacja o stanie zadań 

w ramach funduszu sołeckiego 
3. Kontrola realizacji i rozliczeń 
4. Analiza funkcjonowania gminnego 

komunalnymi. 
5. Analiza stanu realizacji Strlateg 
6. Omówienie projektów uchwał 

gminy za I półrocze 2020 r.. 
inwestycyjnych realizowanych w 2020 roku oraz 

go. 
ia wybranych zadań inwestycyjnych. 

systemu gospodarowania odpadami 

ii Rozwoju Gminy Szydłów, 
wynikających z bieżących zadań Gminy. 

IV kwartał 2020 roku: 
1. Analiza wysokości stawek podatkowych na 2021 r. 
2. Sprawozdanie z wykonania planu pracy Komisji Rewizyjnej w 2020 roku. 
3. Opracowanie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2021 r.. 
4. Omówienie projektów uchwał wynikających z bieżących zadań Gminy. 



Przewodnicząca poinformowała, że komisja zrealizowała wszystkie tematy 
zaplanowane w Planie Pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 rok. Wszystkie działania 
Komisji Rewizyjnej są dokumentowane, a protokoły z posiedzeń komisji 
przechowywane są w Biurze Rady Miejskiej w Szydłowie. 

Ad. 9. 

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje jako pierwsza udzieliła Pani Anna 
Suchorowska - Kierownik Referatu ds. Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 
i Rolnictwa: 
- odnośnie sprawy wykaszania dróg gminnych - są one wykaszane sukcesywnie tak 
samo jak inne place gminne, na tyle, na ile powalają możliwości. Pani Kierownik 
zapewniła, że na pewno każda droga zostanie wykoszona w odpowiednim czasie, 
- drugą sprawą jest studnia na Rynku, która jak wiadomo znajduje się 
w bardzo złym stanie. Został już wybrany wykonawca, który będzie wykonywał 
studnię od nowa, ponieważ stan teraźniejszy studni wskazuje, że nie ma już tam 
czego naprawiać. Prace te zaplanowane są na koniec roku, 
- następna sprawa dotycząca parkowania na chodniku w rynku naprzeciwko banku 
jest już rozwiązana. Zostały ustawione w tym miejscu gazony z roślinami, tak aby nie 
było tam możliwości parkowania, 
- w sprawie poboczy na ulicy Brzezińskiej w Szydłowie odbyły się rozmowy 
z pracownikami Zarządu Dróg Powiatowych ze Staszowa. Byli oni na miejscu 
i dokonali oględzin poboczy, miejsca w którym zapadła się ulica po przekopie oraz 
drzewa, które zostało zgłoszone do wycięcia. Prace te zostały ujęte w planie prac 
Powiatowego Zarządu Dróg i należy cierpliwie czekać aż zostaną wykonane, 
- odnośnie drogi w Potoku, która została zagrodzona przez kamienie - wielokrotnie 
odbywały się interwencje oraz wystosowane były pisma aby ten problem rozwiązać. 
Próby polubownego załatwienia sprawy nie przyniosły zamierzonego efektu. Jeśli 
Pani, której sprawa dotyczy, nie wykaże dobrej woli to sprawa zostanie skierowana 
na Policję, 
- sprawa placu przy Centrunfi Aktywności Lokalnej w Potoku - została zgłoszona do 
wykonawcy, który ma doprowadzić go do odpowiedniego stanu, tak aby było 
bezpiecznie dla dzieci, 
- odnośnie sprawy przepusjtu w Rudkach 
poniedziałek, tj. 31 maja br. 
droga gminna aby umożliwić 

zostanie on wykonany w najbliższy 
Gdy teren przeschnie, zostanie oczyszczona właściwa 
mieszkańcom dojazd do działek, 

- sprawa rowu zgłoszona przez radnego Pana Łukasza Gondka - była już wcześniej 
omawiana i zgłaszana do powiatu, który jest właścicielem tego terenu. Pod 
powierzchnią tego rowu znajduje się gazociąg i dlatego wszelkie prace, które byłyby 
tam prowadzone są bardzo niebezpieczne. Uniemożliwia to wykonanie w tym 
miejscu spadku aby woda mogła odpływać. Na ten moment nie ma prostego 
rozwiązania tego problemu, 



- odnośnie sprawy, którą zg 
Planu Zagospodarowania 

jedynie uchwała. Pracownik 
można telefonicznie lub 

maja 2021 
rozwiązaniami 

osił radny Pan Marek Skuza dotyczącej Miejscowego 
3rzestrzennego - osobą odpowiedzialną w UMiG 

Szydłów jest Pan Paweł Kluszczyński. W sytuacji kiedy Pan, który złożył wniosek do 
MPZP i nie otrzymał odpowiedzi, mogła mieć miejsce tylko wtedy, gdy był to moment 
składania wniosków i uwag qo MPZP w Szydłowie, a odpowiedzią na nie może być 

odpowiedzialny za MPZP jest cały czas dostępny, 
osobiście w urzędzie omówić z nim tę sprawę. 

W chwili obecnej projekt Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Szydiów został wyłożony do publicznego wglądu. Dnia 28 

r. odbędzie się dyskusja publiczna nad przyjętymi w projekcie Studium 
Do przedstawionego Studium Można składać uwagi i wnioski, 

- plan organizacji ruchu jest zaplanowany i będzie on kompleksowo wykonywany dla 
całej gminy po zakończonej rewitalizacji Szydłowa. 
Radna Pani Agnieszka Stawicka skierowała prośbę do Pani Anny Suchorowskiej 
Kierownika Referatu ds. Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa, 
aby zgłosiła do Zarządu Drcpg Powiatowych w Staszowie wniosku o wykoszenie 
poboczy dróg powiatowych. 
Pani Kierownik odpowiedziała, że zawsze jako gmina zgłaszamy takie sprawy, tj. 
odśnieżanie w zimie i wykćiszanie dróg latem, ale niestety musimy uzbroić się 
w cierpliwość, ponieważ wszystko wykonywane jest według planu pracy ZDP 
w Staszowie. 
Burmistrz, Pan Andrzej Tuz odniósł się do pytania radnego Pana Marcina Mazura 
z Jabłonicy, dotyczącego placu zabaw w tej miejscowości. Jak poinformował 
Burmistrz działka gruntu, na której planowane jest urządzenie placu zabaw musiała 
zostać przekształcona, tak ;aby możliwe było wykonanie tej inwestycji. Na obecną 
chwilę wyłożone zostało Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Szydłów i podejmujemy wszelkie próby aby wszystko zostało 
przyspieszone. Terminy administracyjne jakie obowiązują przy tego typu sprawach 
bardzo ograniczają przyspieszenie tej sprawy oraz określenie przybliżonego terminu 
rozpoczęcia tejże inwestycji. 
Radny Łukasz Gondek - sjkierował ponownie prośbę dotyczącą rowu na ulicy 
Opatowskiej w Szydłowie gdzie biegnie nitka gazociągu. Poprosił aby skierować 
sprawę do odpowiedniej instytucji, która powinna zabezpieczyć odpowiednio 
gazociąg i mimo wszystko doprowadzić rów do odpowiedniego stanu. 
Burmistrz zapewnił radnego, 
Powiatowego w Staszowie i 
gminy Szydłów. 

iż sprawa ta zostanie zgłoszona do Starostwa 
zostanie wystosowane odpowiednie pismo ze strony 

Ad. 10. 

W punkcie wolne Wnioski i informacje jako pierwsza zabrała głos 
Przewodnicząca RM Katarzyna Skuza. Odniosła się ona do problemu studni na 
Rynku w Szydłowie, która ztdaniem Przewodniczej nie nadaje się do remontu ze 
względu na jej fatalny stan. Odpowiednie byłoby zrobienie jej nowej od podstaw. 



Przewodnicząca poprosiła radnego Pana Marka Skuzę o powtórzenie sprawy, którą 
zgłaszał podczas interpelacji, odnośnie uwag Pana z Krakowa do Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego. 
Pan Burmistrz przypomniał, że na to pytanie odpowiedzi udzieliła Pani Kierownik 
Anna Suchorowska. Należy skontaktować się z odpowiednim pracownikiem, który 
jest za to odpowiedzialny. Na pewno uzyska odpowiedzi na swoje pytania oraz może 
wnieść swoje uwagi do MPZP. Pan radny Marek Skuza odpowiedział, że poinformuje 
zainteresowanego, że może w najbliższym czasie pojawić się w UMiG Szydłów, aby 
spotkać się z Panem Pawłem Kluszczyńskim zajmującym się gospodarką 
przestrzenną gminy Szydłów. 
Radny Łukasz Gondek zapytał czy w związku z ostatnimi ulewnymi deszczami gmina 
występowała do Instytutu Meteorologii i Gospodarki Wodnej z wnioskiem 
o wystąpienie nawalnego deszczu na terenie gminy Szydłów. Pytanie to wiąże się 
z tym, że Pan radny zgłasza 3 drogi ze swojego terenu, które wchodzą do zakresu 
pomocy z tytułu tzw. dróg powodziowych i jest to droga: Górki, dalsza część ulicy nad 
Górkami oraz droga na ulicy Opatowskiej. 
Burmistrz odpowiedział, że w ostatnim czasie gmina Szydłów nie występowała do 
Urzędu Wojewódzkiego o stwierdzenie nawalnego deszczu na terenie gminy. Jeżeli 
takie zjawisko będzie miało miejsce to na pewno zostanie wystosowany taki wniosek. 
Radny Robert Prostak zadał pytanie skierowane do pana Burmistrza Andrzeja Tuza, 
czy poczyniono jakieś działania odnośnie nawierzchni na drodze Szydłów - Jabłonica 
(początkowa część ulicy Kieleckiej w Szydłowie). W tej sprawie składana była 
interpelacja oraz wniosek o ujęcie w budżecie na rok 2021. Drugie pytanie dotyczyło, 
czy i kiedy przekwalifikowano działki relacji Szydłów - Wolica, która to droga miała 
być alternatywą do trasy nr 765. Sprawa ta zgłaszana była w interpelacji z dnia 14 
grudnia 2018 roku. 
Burmistrz odpowiedział, iż sprawa działek jest nadal w toku i podejmowane są 
odpowiednie działania, aby sprawa ta zakończyła się pomyślnie. W odpowiedzi na 
pierwsze pytanie Pana radnego Burmistrz poinformował, że na odcinek od strony 
ulicy Kieleckiej w kierunku Jabłonicy wykonywany jest projekt. Przewiduje on 
położenie w tym miejscu asfaltu na odcinku ok 100 metrów z uwagi na to, że jest to 
droga często uczęszczana przez mieszkańców. Brane jest pod uwagę również 
połączenie na tej drodze w przyszłości. Być może będzie taka możliwość wykonania 
tej inwestycji z funduszu sołeckiego lub z tzw. powodziówek. Wspomniany odcinek 
100 metrów będzie być może wykonany już w tym roku. 
Radny Leszek Wójcik zadał pytanie, czy jest możliwe przestawienie znaku ustąp 
pierwszeństwa, który znajduje się przy drodze w Grabkach Dużych, prowadzącej od 
strony Brzezin. Właściciel działki, przy której stoi znak nie może wjechać na nią. 
Drugie pytanie Pana radnego Leszka Wójcika dotyczyło tzw. powodziówek, czy jest 
już może jakaś informacja w tej sprawie. 
Pan Burmistrz odpowiedział, że jest to droga powiatowa, nie mniej jednak gmina 
skieruje taką prośbę do starostwa powiatowego. Odnośnie drugiego pytania, na 
obecną chwilę nic jeszcze nie jest wiadomo, większość środków rządowych 
w obecnej chwili kierowane jest na walkę ze skutkami pandemii koronowirusa. 



Radny Zbigniew Głogowski skierował prośbę o doprowadzenie do stanu użytkowania 
odcinka drogi, który łączy ul. Kazimierza Wielkiego z ul. Uroczą przy dziennym domu 
opieki, a w przyszłości o utwardzenie tego odcinka. Burmistrz odpowiedział, że jeżeli 
środki na to pozwolą to w przyszłości prace zostaną wykonane. 
Burmistrz Andrzej Tuz poinformował wszystkich, że w wyniku prowadzonych 
wcześniej rozmów i złożonych wniosków dwa sołectwa, Kotuszów i Brzeziny, 
otrzymały dofinansowanie do budowy przejść dla pieszych w zakresie poprawy 
bezpieczeństwa na drogach. Inwestycje te realizowane będą wspólnie z Powiatem 
Staszowskim. Gmina Szydłów dostała również dofinansowanie z Ministerstwa Kultury 
w kwocie 80.000,00 złotych na remont pokrycia dachu na Skarbczyku. Wcześniej nie 
zostało to niestety ujęte we wniosku gdy planowany był remont Sali Rycerskiej, 
a w trakcie nie można było dołożyć tego zadania do projektu, ponieważ wiązało by 
się to ze zwrotem środków unijnych. Inwestycja ta jest konieczna ze względu na zły 
stan gontu, którym pokryty jest dach Skarbczyka. 
Radny Leszek Wójcik upewnił się, że mieszkańcy naszej gminy mogą zadawać 
pytania i weryfikować zmiany, które zawiera Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Szydłów. 
Radny Ireneusz Jastrząb poruszył jeszcze raz sprawę kamieni, które tarasują drogę 
w Potoku. Zdaniem radnego szerokość, która została pozostawiona, tj. trzy metry jest 
zasadniczo nie wystarczająca dla maszyn rolniczych. Pani Kierownik Anna 
Suchorowska odpowiedziała, że słupki graniczne, które zostały wkopane po 
wytyczeniu granicy zostały usunięte i ze względu na brak porozumienia, sprawa 
zostanie skierowana do Policji. 
Jako ostatni pytanie zadał radny Łukasz Gondek, dlaczego w związku z ogłoszonymi 
wynikami otwartego konkursu ofert na wsparcie przez Gminę Szydłów realizacji 
zadań publicznych o charakterze pożytku publicznego w 2021 roku, organizacja 
Towarzystwo Przyjaciół Ziemi Szydłowskiej nie otrzymało dotacji. 
Burmistrz odpowiedział, że kwota dotacji jaką Gmina dysponuje jest ograniczona, 
w związku z tym nie wszystkim organizacjom środki mogą być przyznane. Z uwagi na 
to, że w poprzednich latach organizacja Towarzystwo Przyjaciół Ziemi Szydłowskiej 
zawsze otrzymywała takie wsparcie, to w tym roku zostały wybrane pozostałe 
organizacje, które nigdy jeszcze nie miały przyznanej dotacji. 

Ad. 11. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdził, że porządek obrad sesji został 
w pełni zrealizowany i dokonał zamknięcia obrad XXXI I I sesji Rady Miejskiej 
w Szydłowie. 

Protokołowała 

Beata Nowińska 


